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Protokół Nr 47-04/2014 z  posiedzenia 
Komisji Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia Rady Miasta Gdańska 

z dnia 27 lutego  2014 r. 
w  Nowym Ratuszu, przy ul. Wały Jagiellońskie 1, w sali nr 007 

 
Posiedzenie rozpoczęło się  o godz. 11:00 
 
Obecność: 
Posiedzenie Komisji odbyło się w 6-osobowym składzie, wg. listy obecności, 
stanowiącej załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Lista pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 do 
protokołu. 
 
Posiedzeniu przewodniczyła radna Beata Dunajewska – Daszczyńska.  

Przewodnicząca stwierdziła kworum, otworzyła posiedzenie.  

Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 

Porządek posiedzenia: 
 

1. Sprawa konkursu "Zaszczep się przeciwko grypie, a będziesz cieszył się 
jesienią Ŝycia". 
 

2. Przyjęcie wniosków Komisji: 

• o uniewaŜnienie konkursu geriatrycznego 

• o zwiększenie środków na szczepienia przeciw grypie. 
 

 
 Porządek został przyjęty jednogłośnie 6 głosami „za”.  
 
     PUNKT 1 
Sprawa konkursu "Zaszczep się przeciwko grypie, a będziesz cieszył się jesienią 
Ŝycia". 
 
Beata Dunajewska – Daszczyńska – Przewodnicząca Komisji  
Rozstrzygnięcia pokontrolne spowodowały, Ŝe kilka duŜych dzielnic  m.in. 
Śródmieście została pozbawiona jakiejkolwiek moŜliwości zaszczepień. Stąd nasza 
prośba Ŝeby rozwaŜyć moŜliwość zorganizowania „dogrywki”. Natomiast jeŜeli 
chodzi o konkurs geriatryczny, to tu są większe zastrzeŜenia, bardziej 
merytoryczne. Są podmioty, które oferują pełny zakres usług czyli geriatrę, 
rehabilitację, neurologa, dermatologa i one nie wygrywają, a wygrywa podmiot, 
który ma tylko rehabilitację, a w celu realizacji innych zleceń odsyła na zewnątrz. 
Proszę panią prezydent o uspokojenie nas, Ŝe taka sytuacja nie nastąpi.  
 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Z grypą sytuacja jest związana przede wszystkim ze środkami. Pan prezydent 
zgodził się dorzucić trochę pieniędzy i „zrobimy dogrywkę”. Kierując ją do tego 
obszaru, który nie został objęty dotychczas.  
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Karin Godziniec – Kierownik Referatu Profilaktyki i Promocji Zdrowia w 
Wydziale Polityki Społecznej UM 
Ten konkurs był na wybór realizatora dlatego, Ŝe myśmy napisali programy – bo 
takie mieliśmy wymogi, programy, które zostały wysłane do Agencji Oceny 
Technologii Medycznych  i w związku z tym wszyscy, którzy startowali  
w jakimkolwiek konkursie i przy okazji wypowiadamy to drugie. Ci realizatorzy, 
którzy teraz startowali, mogli pokazać co mają tylko w ramach tego programu, 
zarówno grypy, jak i nestorów. Merytorycznie wszystkie przychodnie były podobne, 
dwa podmioty obniŜyły ceny w swojej ofercie dzięki czemu mamy 1101 osób 
więcej, których moŜemy objąć tych programem.  
 
Beata Dunajewska – Daszczyńska – Przewodnicząca Komisji  
Ale zastrzeŜenia teŜ są takie, Ŝe jeŜeli seniorzy nie są tak bardzo mobilni, to mogą 
tego nie wykorzystać.     
 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
W zeszłym roku wykorzystali wszystko.  
 
Karin Godziniec – Kierownik Referatu Profilaktyki i Promocji Zdrowia w 
Wydziale Polityki Społecznej UM 
MoŜemy ogłosić konkurs na te dzielnice, które nie zostały objęte. 
 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Nie umawiamy się teraz dokładnie co do kwoty, tylko przyjmujemy zasadę ile się 
da.  
 
Jacek Teodorczyk – członek komisji  
Wysokość ceny całkowicie zdeklasowała podmiot, który był merytorycznie super 
przygotowany. On miał dlatego taką wysoką cenę, Ŝe nie zaoferował tego co inne 
podmioty czyli specjalistów. Jest bardzo trudne kryterium cenowe, bo cena moŜe 
być niŜsza i konkurencyjna ale merytorycznie gorsza i wygrywają te podmioty, 
które nie dały specjalistów.  
 
Beata Dunajewska – Daszczyńska – Przewodnicząca Komisji  
Wszyscy się zgadzamy co do kwestii szczepień o zorganizowanie „dogrywki”, 
natomiast jest jeszcze sprawa geriatryczna, co my moŜemy tutaj zrobić?  
 
Karin Godziniec – Kierownik Referatu Profilaktyki i Promocji Zdrowia w 
Wydziale Polityki Społecznej UM 
Warunkami konkursu na poszczególne programy zdrowotne była realizacja 
programów, które były wysłane do Agencji Oceny Technologii Medycznych. W 
ramach programu geriatrycznego rzeczywiście było mniej specjalistów poniewaŜ 
wiedzieliśmy o tym, Ŝe nie jesteśmy w stanie objąć wszystkich mieszkańców miasta 
jak byśmy chcieli kompleksowo, a mieliśmy na to tylko 200 tys. zł.  
 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
To jest zawsze dylemat czy lepiej uboŜej i więcej mieszkańców, czy kompleksowo i 
mniej pacjentów. Pod takim dylematem staje teŜ Narodowy Fundusz. Niby jest we 
wszystkich programach warunek kompleksowości i chciałoby się, Ŝeby było wszystko 
tylko niestety jest to drogie. Ja dyskutowałam z tym podmiotem, który złoŜył taką 
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ofertę i nie został przez nas przyjęty. To jest dylemat, z którym będziemy się 
zmagać jeszcze długo. Lepiej jest jednak w przyszłości niekoniecznie szukać kogoś 
kto zapewni wszystko, a sprzedać to co jesteśmy w stanie dać większej ilości ludzi, 
poszukując jakiegoś innego źródła.  
 
Beata Dunajewska – Daszczyńska – Przewodnicząca Komisji  
Na pewno poprosilibyśmy panią o kompleksowe spotkanie z tymi podmiotami  
i wyjaśnienie im, Ŝe to nie jest konkurs na kompleksową opiekę ale tylko na pewien 
wycinek usług. Trzeba by było im wytłumaczyć jakie są zasady tego konkursu.  
 
W trakcie dyskusji ustalono zorganizowanie spotkania z przedstawicielami 
podmiotów celem omówienia wyników konkursu na realizację programów 
zdrowotnych „Zaszczep się przeciwko grypie, a będziesz cieszył się jesienią Ŝycia” i 
Centrum Geriatryczne „Zdrowy Nestor”.  
 
     PUNKT 2 
Przyjęcie wniosków Komisji: 

• o uniewaŜnienie konkursu geriatrycznego 

• o zwiększenie środków na szczepienia przeciw grypie. 
 
 
W związku z ustaleniami dotyczącymi zorganizowania spotkania  
z przedstawicielami przychodni oraz zapewnieniami o ponowne zorganizowanie 
konkursu dot. grypy, odstąpiono od powyŜszych wniosków.  
 
 
Na tym posiedzenie zakończono. Godz. 11:30.  
 
 
     Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  
         i Ochrony Zdrowia RMG 
 
      Beata Dunajewska – Daszczyńska 
 
 
 
Protokołowała: 
Monika Zawisza, Biuro Rady Miasta Gdańska 


